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STATENCOMMISSIE MILIEU, WATER EN GROEN 
 
Verslag van de vergadering van de Statencommissie Milieu, Water en Groen, gehouden op 21 juni 2004 
in het provinciehuis te Assen. 
 
 
Aanwezig: 
 
J. Slagter (PvdA) (voorzitter) 
H. Baas (ChristenUnie) 
A.H.J Beumers (Drents Belang) 
J. Haikens (VVD) 
J. Heetebrij (ChristenUnie) 
H.R. Hornstra (PvdA) 
W.H. Kuiper (GroenLinks) 
B. Popken (OPD) 
K.H. Smidt (VVD) 
mevrouw H.G. Stoel-Snater (PvdA) 
mevrouw K. Westerkamp-Exoo (CDA) 
Th. J. Wijbenga (CDA) 
 
Voorts aanwezig: 
 
Joh. Dijks (VVD, gedeputeerde) 
S.B. Swierstra (VVD, gedeputeerde) 
mevrouw J. Stapert (commissiegriffier) 
 
Met kennisgeving afwezig: 
 
F.A.J. Harleman (GroenLinks) 
S. de Jong (CDA) 
C.D. de Jong (fractie De Jong) 
A. Lanting (VVD) 
R.E. Pot (PvdA) 
J.P. Sluiter (D66) 
M.J. Smit (D66) 
mevrouw Van de Vijver-Geitz (PvdA) 
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1. Opening 
 
De VOORZITTER opent de vergadering.  
 
2. Mededelingen 
 
De VOORZITTER geeft aan dat de door de fractie 
van de VVD opgestelde Adhesiebetuiging Dieren-
ziektebeleid al dan niet stilzwijgend door de overi-
ge fractie is onderschreven. De brief zal nu, zoals 
afgesproken in de vergadering van 10 mei 2004 
worden verzonden. 
 
3. Vaststelling van de agenda 
 
De VOORZITTER deelt mee dat is verzocht,  
alleen de agendapunten 1 tot en met 9 te behan-
delen en de agendapunten 10 en 11 door te 
schuiven naar de volgende vergadering. Hij stelt 
vast dat de commissie hiermee instemt.  
 
4. Verslag van de vergadering van 10 mei 

2004 
 
Het verslag wordt conform het ontwerp vast-
gesteld. 
 
5. Ingekomen stukken 
 
De heer BEUMERS wil graag dat te zijner tijd 
ingekomen stuk B1 (brief van de Noordelijke 
Land- en Tuinbouw Organisatie) op de agenda 
wordt geplaatst. 
 
6. Rondvraag 
 
Van de rondvraag wordt geen gebruikgemaakt. 
 
8. Statenstuk 2004-135; provinciale bijdra-

ge bodemsanering voormalige gas-
fabriekterreinen 

 
De heer HEETEBRIJ vraagt zich af of er inder-
daad sprake zal zijn van een vliegwielfunctie. 
Wordt er niet erg veel geld gevoteerd om het  
proces alleen maar op gang te krijgen? Verder 
vraagt hij of het inderdaad zal lukken om geld los 
te weken bij andere instanties. Als het niet lukt, is 
er dan sprake van weggegooid geld? 
 

Mevrouw WESTERKAMP vraagt naar de aanslui-
ting, ook qua tijd, bij de planvoorbereidingen van 
de gemeenten Meppel, Coevorden en Assen. 
 
De heer SMIDT gaat akkoord met het stuk. 
 
Ook de heer POPKEN gaat akkoord met het voor-
stel. 
 
De heer KUIPER zegt dat het stuk wat hem betreft 
de A-status kan krijgen. 
 
De heer BEUMERS wijst erop dat omwonenden 
last kunnen hebben van de werkzaamheden. Hij 
pleit ervoor dat de Gemeenschappelijke Gezond-
heidsdienst een nulmeting verricht en dat na de 
sanering de mensen nog eens worden onder-
zocht. Verder pleit hij voor monitoring van de  
belendende percelen. Er zouden voordat de sane-
ring begint foto’s van gebouwen moeten worden 
gemaakt zodat gemakkelijk eventuele schade kan 
worden vastgesteld. Hij vindt het overigens een 
zeer kostbare operatie. 
 
Mevrouw STOEL vindt ook dat het een hoog  
bedrag is. Mag ervan worden uitgegaan dat het 
voldoende is? 
 
De heer DIJKS antwoordt dat met Coevorden een 
deal is gemaakt en dat het overleg met Meppel en 
de Rendo bijna is afgerond. Het ziet ernaar uit dat 
het uitgetrokken geld voldoende is. Het overleg 
met Assen moet nog plaatsvinden. Het ligt hier 
wat ingewikkelder, ook al omdat de gemeente nog 
geen besluit heeft genomen over de inrichting van 
het terrein. Meegedeeld is dat er een bedrag van 
€ 0,5 miljoen beschikbaar is gesteld en dat de 
gemeente zelf dieper in de buidel zal moeten  
tasten als dat geld op is. Omdat het gaat om  
uiterst schadelijke stoffen, zal de operatie hopelijk 
voor 2015 zijn voltooid. 
Aan het adres van de heer Beumers merkt spre-
ker nog op dat er uitvoerig onderzoek heeft 
plaatsgevonden en dat er saneringsplannen zijn 
opgesteld. De door de heer Beumers voorgestel-
de maatregelen vindt hij dan ook niet nodig. 
 
De VOORZITTER stelt vast dat de commissie 
ermee instemt dat het statenstuk de A-status 
krijgt. 
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9. Statenstuk 2004-139; Herinrichting  
oevers Oude Vaart 

 
Mevrouw STOEL vraagt of dit voorstel geen  
precedentwerking heeft. Zij is in het bezit van een 
voorstel van de gemeente Meppel uit 2001 met 
als titel "duurzame herinrichting Noorderpark". Het 
lijkt erop dat de gemeente heel creatief is als zij 
geld te weinig heeft voor overigens best aardige 
plannen. 
 
De heer BEUMERS kan zich geheel vinden in de 
woorden van mevrouw Stoel. Het lijkt erop dat de 
gemeente Meppel provinciaal geld aanwendt voor 
het realiseren van gemeentelijke plannen. De 
provincie moet zich niet de rol aanmeten van  
Sinterklaas als gemeenten voor bepaalde projec-
ten te weinig geld hebben. 
Er zijn diverse moderne mogelijkheden om het 
water in de wijk te bergen. Het grondwaterpeil in 
stedelijk gebied moet als het even kan op ander-
halve meter onder het maaiveld worden gehou-
den.  
 
De heer KUIPER kan zich vinden in het voorstel. 
Het is een uitstekende zaak dat de provincie hier 
haar verantwoordelijkheid neemt. 
 
De heer POPKEN sluit zich aan bij de heer  
Kuiper. 
 
De heer HAIKENS vindt dat het project heel goed 
past in het kader van het water als sociale com-
ponent. Het is heel goed dat burgers nauw bij het 
project betrokken zijn en hij kan zich dan ook  
volledig vinden in het voorstel. 
 
Mevrouw WESTERKAMP vraagt waarom het 
waterschap Reest en Wieden slechts € 50.000,-- 
bijdraagt, terwijl de watercomponent zo nadruk-
kelijk aanwezig is. 
 
De heer SWIERSTRA vindt het een mooi, inte-
graal project dat heel goed past bij het provinciale 
waterbeleid. De provincie heeft een regiefunctie 
als het erom gaat de gemeenten te stimuleren, 
met samenhangende projecten te komen. De 
gemeente Meppel heeft zelf al het nodige geld 
gevoteerd en het provinciale fonds voor flexibel 
beleid, bedoeld voor cofinanciering van grote pro-
jecten, sluit daar goed op aan. 

Dat het waterschap er relatief weinig aan bij-
draagt, moet worden gezien in het kader van 
scheiding van verantwoordelijkheden van partijen. 
De gemeente is de eerstverantwoordelijke voor 
het stedelijk waterbeheer en betaalt dus ook het 
grootste deel van de kosten. 
Niet uit te sluiten valt dat de komende jaren ook 
andere gemeenten een beroep doen op de pro-
vinciale middelen. Die aanvragen zullen dan wor-
den beoordeeld, maar er is natuurlijk weinig meer 
mogelijk als de pot leeg is. Er is in ieder geval 
geen sprake van een formele precedentwerking. 
Gemeenten kunnen niet naar de rechter stappen 
met het argument dat Meppel geld heeft gekregen 
en dat zij dus ook geld moeten krijgen.  
 
TWEEDE TERMIJN 
 
Mevrouw STOEL vraagt aan welke criteria even-
tueel nog komende projectplannen worden ge-
toetst. 
 
De heer SWIERSTRA antwoordt dat daarvoor 
dezelfde criteria gelden als voor het project in 
Meppel.  
 
De heer BEUMERS wijst er nog op dat verbete-
ring van de openbare ruimte kan leiden tot hogere 
huren. Het zijn dus vooral de woningstichtingen 
die baat hebben bij dergelijke maatregelen. 
 
Het gaat de heer SWIERSTRA te ver om te spre-
ken over het huurbeleid van woningstichtingen.  
Hij wijst er nog op dat de bewoners uitdrukkelijk 
betrokken zijn bij het opstellen van de plannen.  
Er is overigens geen enkele aanleiding om te ver-
onderstellen dat woningcorporaties bij dit soort 
plannen zich plotseling als projectontwikkelaar 
gaan gedragen over de ruggen van de huurders 
heen. 
 
De VOORZITTER stelt vast dat het voorstel de 
A-status behoudt. 
 
12. Sluiting 
 
De VOORZITTER sluit om 17.02 uur de  
vergadering. 
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Vastgesteld in de vergadering van de  
Statencommissie Milieu, Water en Groen van 
30 augustus 2004. 
 
 
  
    , voorzitter 
 
 
 
    , griffier 
 
 
TOEZEGGINGEN: Geen. 
 
RV 
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TOEZEGGING 
 
gedaan in de vergadering van de Statencommissie Milieu, Water en Groen, gehouden op 21 juni 2004 
in het provinciehuis te Assen. 
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